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Klub zastupnika SDA u Skupštini Kantona Sarajevo

Datum: 06.12.2021. godine

Broj sjednice: 45. radna sjednica

Vrsta sjednice: redovna

Predmet: Zastupničko pitanje, dostavlja se
                 
Na osnovu članova 106. i 214. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo ("Službene novine Kantona
Sarajevo", broj 25/10, 14/11, 19/11, 7/12, 26/12) upućujem sljedeću

ZASTUPNIČKO PITANJE

Upućujem  pitanje  Ministarstvu  saobraćaja  zbog  čega  se  građanima  prvobitno  nije  omogućila
normalizacija  trolejbuskog saobraćaja,  u smislu da ponovo profonkcionišu linije  Dobrinja  -  Trg
Austrije, Dobrinja - Drvenija i eventualno vratila u funkciju linija Otoka - Trg Austrije prije nego što
se pristupilo  nastavku rekonstrukcije  tramvajske  pruge od Nedžarića  do sjedišta  KJKP “Gras”?
Funkcionisanjem  navedenih  trolejbuskih  linija  smanjila  bi  se  gužva  u  autobusima  koje  su
alternativno prevozno sredstvo.

                                                                                                                  Amra Hasagić, zastupnica


